

Herstelleraussage Manufacturer's statement

Dokument Nr.: 14367152.01
Document No.:

Wir bestätigen hiermit, dass das Produkt
Herewith we confirm that the product

Typenbezeichnung: TF35 ⁽¹⁾
Type Designation:

Beschreibung: Einschraubthermometer mit Steckeranschluss
Description: *Threaded thermometer with plug connection*

gemäß gültigem Datenblatt:
according to the valid data sheet: TE 67.10

folgende mittleren Zeiten bis zum Ausfall (MTTF) aufweist:^{(2),(3)}
has the following Mean Time To Failure (MTTF) values:^{(2),(3)}

118 Jahre
years

- (1) Die Geräte sind keine Sicherheitsbauteile im Sinne der Richtlinie 2006/42/EG und wurden nicht für den Einsatz in Sicherheitsfunktionen entwickelt.
The devices are no safety components according to Directive 2006/42/EC and have not been designed for functional safety applications.
- (2) Die Werte gelten für eine mittlere Umgebungstemperatur von 45°C und für die in der Norm EN 60654-1:1993 genannten Umgebungsbedingungen für Profil C3 zusammen mit den Einschränkungen aus der Betriebsanleitung.
The values are valid for an average value of ambient temperature of 45 °C and for the ambient ratings Profile C3 as listed in EN 60654-1:1993 standard in connection with the limitations of the operating instructions.
- (3) Die zulässigen Parameter gemäß Datenblatt TE 67.10 dürfen nicht überschritten werden.
The permissible parameters according to data sheet TE 67.10 must not be exceeded.

Unterzeichnet für und im Namen von / *Signed for and on behalf of*

WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG

Klingenberg, 2019-10-30



Rene Rode, Factory Manager
Industrial Instrumentation, Temperature Measurement



Dr. Agnieszka Bielecka, Head of Quality Management
Industrial Instrumentation, Temperature Measurement